
Mollerup Golf Club  

 

 

1 

 

REFERAT FRA BANEUDVALG 

	

11.	juni	2024	

10:00	–	12:00	(M1)	

 

Medlemmer: Erwin Berngruber, Christian Vogensen, Ulrik Sørensen, Jesper 

Lund, Anette Buun Syvertsen 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

2. Status på projekter 
 

3. Prioritering af indsatser 24/25 
 

4. Dagsorden næste møde 
 

5. Eventuelt 
 

 
Ad 1 Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen godkendt 

Ad 2 Status på projekter  

Stander til nye skilte på teesteder er modtaget. Layout på skilte er godkendt af 

sponsorudvalget. 

Opsætning af skiltene vil blive påbegyndt, når skiltene er færdigtrykt hos 

leverandøren og greenkeeperne kan prioritere arbejdet i forhold til andre mere 

presserende opgaver på banen. 

 

Finansiering af vandboringen (fondsansøgninger m.v.) er ikke endelig på plads men 

i en god proces. I praksis vil en anlægsperiode hen over efterår vinter derfor være 

mest realistisk. 

 

Robotterne er fortsat under indkøring. Der kommer ofte nye opdateringer som 

fejlretter de mest udbredte mangler. Vi er ikke i mål endnu, men i takt med nye 

opdateringer af software øges stabiliteten. Robotterne må ikke hjælpes i gang af 

spillere eller andre, hvis de observeres gået i stå. Greenkeeperne har fuld overblik 

over, hvor der er udfordringer. 

Greenkeeperne deltager i netværksgrupper med erfaringsudveksling, og der er 

efterhånden stor viden i Mollerup ikke mindst på grund af det store antal robotter, vi 

benytter, hvilket leverandøren også har glæde af. 
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Kabelsporene til strømforsyningen er blevet tilsået, og det er blevet mindre 

synligt, hvor der har været gravet og nedlagt kabler. 

 

Erfaringen generelt er, at der med det store antal robotter nok fremover vil være 

behov for at dedikere pasningen af robotterne til en bestemt robottekniker blandt 

greenkeeperne.  

 

Banen fremstå flot og ensartet klippet, og det er vores indtryk at rough og fairway 

har en passende højde. 

Medlemmerne har udvist tålmodighed med igangsætning og tilvænning af 

klipningen med robotter – TAK for det. 

  

Ad 3 Prioritering af indsatser 24/25 
Vi arbejder fortsat ud fra den udviklingsplan, vi fik udarbejdet af Caspar By Caspar. 
Det vil sige, at greenkeeperne ud fra planen laver de prioriteringer, der øger 
banens standard mest mulig. 
I den forbindelse har baneudvalget peget på teesteder som et område, der kan 
forbedres og udbygges og gerne med fremskudte 45 teesteder, så også de 
kortslående kan nå på green i tildelte antal slag. 
Da økonomien er et vigtig parameter for udførelse af arbejdet aftales det, at Ulrik 
laver et enkelt estimat på renovering/nyanlæg af et teested, og at baneudvalget 
indstiller til bestyrelsen, at der afsættes økonomi til opgaverne af nyanlæg ud over 
den budgetterede drift. 
 
Bunkers er fortsat noget, der mangler den sidste finish og prioritering af placeringer 
jævnfør Caspar By Caspar planen (planen ligger på hjemmesiden). Arbejdet ligger 
i driften. 
 

Ad 4 Foreløbig dagsorden til næste møde 
- Godkendelse af dagsorden 
- Status på projekter 
- Vinterbane 24/25 
- Dagsorden næste møde 
- Eventuelt 
-   

Ad 5 Eventuelt  
Næste møde afholdes 4. september fra 10.30 -12.00 i M1.  

 

Baneudvalget 11. juni 2024 

 

 

 


